

Ref: DM/ENV-01/2016

Date: 24/7/2016

تعميم رقم (3) لسنة 2016 تنويه بشأن التخلص من النفايات الخطرة

CIRCULAR NO. (3) OF 2016 - Notification Regarding Disposal of Hazardous Wastes

In accordance with the provision of Federal Law No. (24) for the year 1999 concerning the protection of the environment and development amended by Federal Law No. (20) for the year 2006 and its implementing environmental regulations, and Local Order No. 7 of 2002 for Management of Waste Disposal Sites in the Emirate of Dubai.

Dubai Municipality hereby directs that all the owners/operators of industrial, commercial and services facilities that generate hazardous wastes from their operations which are included in the attached list, shall declare, and provide the following information to the Dubai Municipality inspectors during the regular/random inspections of their premises:

- All documents and invoices relevant to the disposal of their hazardous wastes.
- All documents and invoices relevant to the outsourced operations of their authorized hazardous wastes transporters in the Emirate of Dubai, including the quantity and transportation dates.
- All documents and invoices relevant to the outsourced operations of the authorized emirate recycling/treatment facilities in the Emirate of Dubai, including the total quantity from the first date of outsourcing.

Be informed that in case of refusal (non-compliance) on what has been noted above, it will be considered that the companies have carried out illegal hazardous waste disposals, and Dubai Municipality has the right (authority) to take all the legal and administrative actions against the violating companies in accordance with the applicable laws and regulations in the Emirate of Dubai.

For further information, please contact the Environmental Control Section at Tel. No: 04-6066686, fax: 04-7033568.

استناداً إلى القانون الاتحادي رقم (24) لسنة 1999 بشأن حماية البيئة وتنميتها المعدل بقانون الاتحادي رقم (20) لسنة 2006 والأنظمة البيئية المنفذة له، والأمر المحلي رقم (7) لسنة 2002 بشأن التخلص من النفايات في إمارة دبي.

تهيب بلدية دبي بكافة مالكي/ مشغلي المنشآت الصناعية، التجارية والخدمية التي يتولد عن عملياتهم التشغيلية نفايات خطرة مدرجة ضمن القائمة المرفقة، بوجوب الإفصاح وتوفير المعلومات التالية لمفتشي الدائرة أثناء الزيارة التفتيشية على منشآتهم:

- كافة المستندات والوثائق والفواتير المتعلقة بعمليات التخلص من النفايات الخطرة.
- كافة المستندات والوثائق والفواتير المتعلقة بعمليات التعهيد إلى شركات نقل النفايات الخطرة المصرح لها بالعمل بالإمارة موضحاً بها الكميات وتاريخ النقل.
- كافة المستندات والوثائق والفواتير المتعلقة بعمليات التعهيد إلى منشآت المعالجة وإعادة التدوير المصرح لها بالعمل بالإمارة موضحاً بها الكميات وتاريخ التعهيد.

علماً بأنه في حال امتناع المنشأة عن توفير ما تم التنويه عنه أعلاه، سيتم اعتبار المنشأة قامت بعمليات التخلص غير قانونية للنفايات الخطرة المتولدة لديها، وسيكون للبلدية الحق في اتخاذ كافة الإجراءات الإدارية القانونية المتعلقة بالخصوص وفقاً للقوانين والتشريعات البيئية المعمول بها في الإمارة.

للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال بقسم الرقابة البيئية على هاتف: 04-6066686، فاكس: 04-7033568.

Director of Environment Department
Dubai Municipality
P.O. Box: 67, Dubai, UAE.
Tel: 04 606 6686-04 206 4645



مدير إدارة البيئة
بلدية دبي
ص.ب.: 67، دبي، دولة الإمارات العربية المتحدة
هاتف: 04 606 6686-04 206 4645

Disclaimer

The information provided on our website is for general information purposes only. While WKC endeavours to provide the most up to date and accurate information, documents and links on our website, we will not be held liable for any loss or damage including without limitation, indirect or consequential loss or damage, or any loss or damage whatsoever arising from the use any of the information provided on our website. For any queries regarding the information on our website, please contact us on enquiries@wkcgroup.com.